
Ervaringen van veehouder Eddy met 
Biobalance7, de Agrolietslang en 

het neutraliseren van straling

Als veehouder hebben wij al verschillende jaren 
problemen met blauwe schimmelbollen in het 
mais en spijsverteringsproblemen bij onze 
koeien. Na een mestonderzoek door de 
leverancier van Biobalance7 wees het resultaat 
uit dat de koeien maar 50 % van hun voeding 
verteerden. Daardoor werd het haar van de 
koeien helemaal dof en werden ze lusteloos en 
hadden een zeer lage melkproductie. Daarom 
zijn we gestart met Biobalance7 .

Door de schimmelproblemen waren er ook veel 
toxines aanwezig bij de koeien. We zijn gestart 
met Biobalance7 toe te dienen en daardoor 
werden de toxines weggenomen. Na enkele 
weken waren de koeien herstellende en hun 
haarglans kwam terug, het melk geven kwam weer op peil, minder problemen aan de klauwen 
en de koeien werden veel fitter. Na enkele maanden dachten we dat de koeien hersteld waren 
maar Jan Hendrik de vertegenwoordiger van Biobalance7 testte uit dat het nog niet volledig 
goed was. Er werd opnieuw een mestonderzoek gedaan en toen kwam de bevestiging dat ze 
inderdaad nog niet helemaal hersteld waren. Wij waren echter gestopt met het geven van 
Biobalance7  omdat we dachten dat de koeien voldoende hersteld waren. Dat was het domste 
wat we konden doen. Na een kleine 2 maand zijn we terug opgestart en nu is alles weer terug 
in orde.

Onze dierenarts heeft ook de Biobalance7 geprobeerd op een bedrijf 
bij kalveren met veel diarree problemen. De kalveren kregen 
Biobalance7 en hadden bijna geen diarree meer.

Ook heeft Jan Hendrik van Biobalance7 die ook woonbioloog is ons 
veehoudersbedrijf helemaal ontstoord van straling: wij hadden veel 
last van vleermuizen, slechte nachtrust, veel neusduwers – dat is het 
ontladen van spanning -  bij de koeien en veel morsen met water. 
Door alle stralingsfactoren in ons bedrijf te neutraliseren met een 
Benzoliet Octaëder 108 hebben we nog zelden vleermuizen en 
hebben we terug een goede nachtrust en de neusduwers en morsen 
met water is ook sterk verminderd.

We hebben ook de Agrolietslang op de maiskuil geprobeerd, omdat we 
veel blauwe schimmelbollen en warme mais hadden. Na een drietal 
weken was de schimmel en de warmte sterk verminderd en na 2 maand 
was bijna alles verdwenen. We hebben de Agrolietslang ook geprobeerd 
op vers ingekuilde bierborstel. Door onmiddellijk te voederen kwam er 
aan de voorzijde een lichte schimmel tevoorschijn. Dankzij het plaatsen 
van de Agrolietslang was er na een tijdje geen schimmel meer.

Met vriendelijke groeten,

Eddy, een Belgische veehouder.  Artikel van 3 Februari 2010



UPDATE 4 05 2020:

De Benzoliet Octaëder en Agrolietslang zijn niet meer in de markt bij de producent sinds 2009. 
Jan Hendrik Douwes Advisering bied nu aan de United Light Energy producten en werken met 
evenwaardige woonbiologische energetisch opwaardering van mens en milieu, omgeving, 
veeteelt, gewassen, melkveehouderij, voedingsproductie, ...enz. 

Voor advisering en expertise voor landbouw en veeteelt kan je vrijblijvend meer 
informatie opvragen bij: 

Jan Hendrik Douwes - Douwes Woonbiologie Advisering:
jhdouwesadvisering@gmail.com

GSM: 0031(0)6-36430242 
Tel: 0031(0)511-432883

Meer info over Jan Hendrik Douwes “Woonbiologie Advisering” en United Light 
Energy woonbiologieproducten vind je hier:

https://www.kamperfoelie.com/index/content/menu/1/submenu/13/content/214/Douwes
%20Woonbiologie%20Advisering 
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